
 

 

 

Stolwijk, 19 juni 2019 

 

Betreft: OBS Prins Bernhard, Schuwacht 

 

Geachte leden van de raad van de gemeente Krimpenerwaard, 

Dit schrijven dient om u te informeren over de situatie op OBS Prins Bernhard in Schuwacht (verder 

te noemen: de Bernhard) en u ook uit te leggen waarom we u niet eerder hebben meegenomen in 

dit proces. Zoals u inmiddels weet ben ik in januari gestart als nieuwe (vaste) bestuurder bij Stichting 

Onderwijs Primair. Bij mijn aantreden is mij gevraagd om op twee zaken in het bijzonder te sturen: 

dat is enerzijds onderwijskwaliteit en anderzijds financiën. Hieronder valt ook een ‘visie op kleine 

scholen’ en een visie op dekkend netwerk passend onderwijs in de Krimpenerwaard, Montfoort en 

Oudewater.  De wethouders zijn reeds geïnformeerd dat wij bezig zijn met deze visie en hierover 

graag het gesprek aangaan met de gemeente. 

De Bernhard 

Echter, gezien de urgentie op de Bernhard, hebben wij moeten concluderen dat regulier onderwijs 

binnen deze school niet toekomstbestendig is. Dit heeft nu geleid tot het besluit de ingezette lijn ten 

behoeve van onderwijs aan leerlingen met leer- en gedragsvraagstukken voort te zetten, maar deze 

school als voorziening voor regulier onderwijs op termijn te sluiten. Het besluit een school te sluiten 

is een verantwoordelijkheid van een schoolbestuur. Daar er van februari 2016 tot 1 januari 2019 

geen vaste bestuurder is geweest, is dit besluit lange tijd uitgesteld. We zijn van mening dat 

duidelijkheid en transparantie hierover in de communicatie van groot belang zijn. Om die reden zijn 

ouders dan ook tijdens een informatieavond d.d. 18 juni 2019 geïnformeerd over bovengenoemde 

situatie.  

 

Toekomst 

Naast het besluit deze school te sluiten, heeft de ervaring op de Bernhard ons echter geleerd dat er 

behoefte is aan een voorziening waar meer ondersteuning wordt geboden dan regulier onderwijs 

kan bieden. Stichting Onderwijs Primair wil hierin haar verantwoordelijkheid pakken, en heeft de 

ambitie om op termijn een expertisecentrum neer te zetten. Dit is een ontwikkeling waarin de 

stichting niet alleen staat. Samen met het samenwerkingsverband PO Midden-Holland, overige 

schoolbesturen en de gemeente starten we een traject om gezamenlijk verschillende scenario’s te 

verkennen en uit te werken. 

We zullen u op de hoogte houden van ontwikkelingen hierin. Wij realiseren ons ten zeerste dat de 

school een centrale ontmoetingsplek is in het buurtschap. Ouders hebben zich ook heel actief aan de 

school verbonden en zijn ‘in organisatorische gaten gesprongen’ die bijna noodzakelijk zijn om de 

boel te laten draaien op deze kleine school. Natuurlijk gaat het mij ook aan het hart. Tegelijkertijd is 

het niet in het belang van onze leerlingen om de school open te houden, wetende dat we niet in 

staat zijn om duurzaam goed onderwijs te kunnen blijven bieden..  



Uitnodiging 

Ik reken op uw begrip voor het gekozen tempo en het u nu (pas) meenemen. Graag nodig ik uw 

gemeenteraad uit voor een bijeenkomst op ons stafbureau om verder in gesprek te gaan over 

Stichting Onderwijs Primair en de uitdagingen voor de toekomst. Ik zal hiertoe contact opnemen met 

de griffie. Een uitnodiging kunt u dan ook op korte termijn tegemoet zien.    

 

Hartelijke groet, 

Liesbeth Augustijn 

Bestuurder 

 

 


